
Referat skolebestyrelsesmøde mandag den 23.8.21. kl. 19-21 
Næsby Skole – fysisk i personalerummet 
 
 

Orienteringer 

• Ledelsen 

• Elevrådet/rettighedsrådet 

• Medarbejderrepræsentanter 

• Øvrige mødedeltagere 

• Formanden 
 
 
 

Orienteringer: 
 
Ledelsen: 

- Elevtal: 0.-9.kl.: 403 
- Godt i gang med det nye skoleår 
- Fokuspunkter på skolen: For børnene: 

Læsning. For personalet: Klasseledelse og 
PLF (Professionelle læringsfællesskaber) 

- Coronaaktuelt – vi må nu være sammen, 
ikke adskillelse mellem klasser/årgange, 
fælles frikvarterer, fortsat fokus på 
håndvask, sprit og hygiejne. Adskilte 
opgange 

- Velfærdens Fundament, til godkendelse i 
Byrådet 18.8. 

- Logo er valgt – de to ”træer” i bevægelse 
 
 
Medarbejderrepræsentanter 
 
Lærerne:  
Vi er startet godt op.  
 
Vi er blevet orienteret om budget for næste 
skoleår. Vi undrer os stadig over, at Odense ligger 
lavt i forhold til antal kroner pr. elev. 
 
Pædagogerne: 
Det er fantastisk at være tilbage til en normal SFO, 
fri for restriktioner. Det tager lidt længere tid at 
hente sit barn, da forældrene stadig kun kan 
komme ind få ad gangen.  
 
Vi får d. 30/8 en 7-ugers praktikant i SFO, som skal 
følge Birgit. 
 
Formanden: 
Boldsystemet skal efterses, da forældre ikke altid 
lægger boldene i den samme spand, og så kan man 
vente længe på at komme ind.  
 
Kim er stoppet grundet nye arbejdstider. Vi 
afventer svar fra suppleant.  
 
Elevrådet: 
 
Øvrige: -Rettighedsrådet 
De er ved at planlægge børnetopmødet 
 



1.  Hvordan arbejder vi med fokuspunkterne: 

- Trafik 
- Møder/sparring med andre bestyrelser 
- Fællesskaber 

Trafik:  
Drøftelse af bilfrie skoler og trafikken omkring 
skolen. Vi har en folder, som kan komme i spil igen. 
Vi kan inddrage eleverne 
Bestyrelsen kan lave 3 nedslagspunkter, som kan 
komme ud, når den mørke tid kommer, og igen til 
foråret.  
Beslutning: 
Maria og Brian laver nedslagspunkter, som kan 
komme ud på forskellige tider af året. 
 
Møder/sparring med andre bestyrelser: 
Brian tager fat i de nærliggende bestyrelser, for at 
høre om de er interesseret i et samarbejde. 
 
Fællesskaber: 
Vi kan bruge det årlige foredrag. Fx et foredrag 
med en jægersoldat. 
Vi fortsætter med dialogmøderne med 
kontaktforældrene.  
Datoerne fastlægges til 28. oktober og 31. marts.  
Vi laver et ”levende” dokument omkring styrkelse 
af fællesskaber på skolen. Vi starter ved 
personalet, og det kommer også på som fast punkt 
på bestyrelsesmøderne.  
 
 
 

2. Forældremøder fordelt på følgende fire datoer: 

25.8., 1.9., 8.9. og 15.9. 

Hvordan dækker vi ind med bestyrelsesmed-
lemmer på alle fire møder? 

Christoffer laver 3 slides, som Berith sætter ind i 
hendes dokument. 
 
25/8 – Christoffer 
 
1/9 – Louise 
 
8/9 – Maria 
 
15/9 - Brian 

3. Beretning for skoleåret 2020-2021 Christoffer laver et udkast, som sendes rundt. 

4. Kontaktforælderfolder – til godkendelse  
(vedhæftes) 

Gennemgået, rettet til og godkendt:  
Berith lægger folderen ud på Aula sammen med en 
påmindelse omkring forældremøder.  

5. Sundhedspolitik – ajourføring (nuværende 
vedhæftes) 

 

Der nedsættes et udvalg, som ajourfører 
politikken, så den bliver overordnet, som vores 
andre politikker.  
Udvalget vælges næste gang.  

6. Godkendelse af principper for undervisningen 
og SFO 

Godkendt med enkelte rettelser 

7. Evt. Hvordan forholder vi os til elever, der forsøger at 
blive røgfrie eller snusfrie. 
Forslag om at vi kontakter Røgfri Odense.  



Skolebestyrelsen bakker op om afvænning med 
forældrekontakt.  
 
Der har netop været LGBT+ parade i KBH. Der 
sidder gennemsnitligt en i hver klasse, så vi vil på 
skolen sætte mere fokus på dette område. 

 
Ordstyrer: Brian 
Referent: Mathilde  
Tilstede: Brian, Maria, Liselotte, Birgit, Berith og Mathilde 
Afbud: Jeanette, Pia og Louise 
 
 
 
Punkter til næste møde: 
Fællesskaber 
Udvalg til sundhedspolitik skal nedsættes 
 
 


